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PROTOKÓŁ Nr  XV/2011 

z XV sesji Rady Miasta Szczecinek, 

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 5 wrze śnia 2011r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta: 21 radnych. Obecnych 18 radnych. 

Nieobecni radni: Wojciech Knapik, GraŜyna Kuszmar i Janusz Rautszko.  

 

Sesja rozpocz ęła si ę o godz.9:05. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przywitał zebranych, stwierdził prawomocność obrad, 

− otworzył sesję, 

− zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad, poprzez wykreślenie pkt 19 zatytułowanego 

„Zapoznanie się z propozycją zmian do regulaminu przyznawania Odznaki Honorowej ZasłuŜony dla 

Miasta Szczecinka”, i odpowiednie przesunięcie numeracji następnych punktów, 

− wyjaśnił, Ŝe w odpowiedzi na wcześniejszy na wniosek radnego Pawła Szycko opracował propozycję 

zmiany tego regulaminu i przedstawił ją Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego w celu 

pozyskania uwag Komisji, 

− intencją było, aby Komisja przygotowała projekt uchwały, który najpierw trafiłby do wszystkich Komisji 

Rady Miasta, 

− dopiero po uzyskaniu stanowisk wszystkich Komisji, Komisja Prawa, Legislacji i Porządku 

przeanalizowałaby, czy kierować projekt uchwały na sesję Rady Miasta,  

− ze względu na brak uwag przystąpił do przegłosowania zgłoszonego wniosku formalnego o zmianę 

porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” przyjęła zaproponowaną zmianę  

w porządku obrad. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

3. Wystąpienia parlamentarzystów. 

4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2011 rok.  

5. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2011-2025. 

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/181/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia 17 marca 2008r.  

w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na wspieranie 

nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją.  

7. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu z przeznaczeniem na 

sfinansowanie badań z zakresu medycyny sportowej obejmującej dzieci i młodzieŜ do ukończenia  

21 roku Ŝycia z terenu miasta Szczecinek. 
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8. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Zachód III”  

w Szczecinku (zmiana zainicjowana uchwałą RM z dn. 01.03.2010r.).  

9. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Zachód III”  

w Szczecinku (zainicjowana uchwałą RM z dn. 26.04.2010r.).  

10. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Cieślaka-

Sikorskiego” w Szczecinku.  

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Koszalińska-1” w Szczecinku.  

12. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

13. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości.  

14. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości.  

15. Uchwała w sprawie zawarcia Porozumienia pomiędzy Miastem Szczecinek a Gminą Borne Sulinowo 

w zakresie powierzenia Gminie Borne Sulinowo realizacji zadania publicznego Miasta Szczecinek  

w zakresie pomocy społecznej polegającego na kierowaniu mieszkańców Miasta Szczecinek do 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Bornem Sulinowie.  

16. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przekształcenia zakładu budŜetowego w jednostkę 

budŜetową.  

17. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie upowaŜnienia dyrektora Miejskiej Jednostki Obsługi Oświaty  

w Szczecinku do wydawania decyzji administracyjnych.  

18. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym.  

19. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

20. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.            

21. Wnioski i zapytania radnych. 

22. Zamknięcie  sesji. 

 

Ad.2.  

Protokoły z poprzednich sesji (z dnia 27 czerwca 2011r. i z dnia 22 sierpnia 2011r.)  zostały przez Radę 

Miasta przyjęte jednogłośnie 18 głosami „za”. 

 

Ad.3.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe zamiar wzięcia udziału w sesji wcześniej zgłosili: Stanisław Gawłowski Poseł na 

Sejm RP, Zastępca Ministra Środowiska; Wiesław Suchowiejko Poseł na Sejm RP oraz Piotr 

Zientarski Senator RP, 

− kolejno udzielił głosu przybyłym gościom. 

 

Stanisław Gawłowski Zast ępca Ministra Środowiska: 

− powitał zebranych, 

− nawiązał do emisji zanieczyszczeń powietrza nad Szczecinkiem,  

− poinformował, Ŝe w przypadku jednego z zakładów przemysłowych w Szczecinku wydano decyzję 

dotyczącą zamknięcia niektórych instalacji, co wiąŜe się z koniecznością modernizacji, 
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− Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska ma przygotowany program mający na celu wsparcie 

samorządów w kwestii emisji zanieczyszczeń do powietrza, to program priorytetowy, 

− w Szczecinku poziom przekroczeń jest juŜ dość dobrze zbadany, dlatego Szczecinek w pierwszej 

kolejności będzie mógł się ubiegać o przyznanie środków, wynoszących do 50% wartości danej 

inwestycji, 

− na wniosek Burmistrza Miasta opracowany został program ochrony powietrza dla Szczecinka, 

− poinformował ponadto o efektach starań podejmowanych wspólnie z Posłem Wiesławem Suchowiejko 

przed Ministrem Infrastruktury, odnośnie zmiany decyzji dotyczącej budowy drogi S-11 na trasie 

Kołobrzeg – Koszalin - Poznań i odcinka obwodnicy miasta Szczecinek, 

− mieszkańcy szybko doczekają się tej inwestycji, 

− przedłoŜył na ręce Przewodniczącego Rady Miasta pismo Ministra  Infrastruktury zawierającą listę dla 

priorytetu 2 „Budowa obwodnic na sieci dróg krajowych”, gdzie pod poz. nr 25 wymieniono w/w 

odcinek obwodnicy m. Szczecinek. 

Pismo Ministra Infrastruktury stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Wiesław Suchowiejko Poseł na Sejm RP: 

− powitał zebranych, 

− wyjaśnił, Ŝe dlatego niezbyt często jest na sesjach Rady Miasta Szczecinek, poniewaŜ pozostaje do 

dyspozycji mieszkańców Szczecinka w Biurze Poselskim, 

− wyjaśnił, Ŝe o swojej parlamentarnej działalności zamieszcza na bieŜąco informacje na swojej stronie 

internetowej, 

− tam, zamieścił równieŜ informacje o podejmowanych staraniach o budowę szczecineckiej obwodnicy, 

− skoro Minister Gawłowski potwierdził to dzisiaj osobiście, oznacza to bardzo waŜną wiadomość, 

− budowa obwodnicy staje się faktem, 

− szczegółowe sprawozdanie z działalności poselskiej zamieszczone zostanie na w/w stronie 

internetowej, 

− poinformował, Ŝe bardzo dobrze układała się i nadal układa bieŜąca współpraca z Burmistrzem 

Miasta, 

− zaapelował w jeszcze jednej sprawie, związanej z inicjatywą przebudowy pomnika marszałka Józefa 

Piłsudskiego, zachęcając do włączenia się w te działania poprzez przekazywanie środków na w/w cel 

na konto, które podane zostało na jego stronie internetowej, 

− podziękował mieszkańcom za dotychczasową zbiórkę i włączenie się w to dzieło, aby marszałek miał 

godny pomnik w Szczecinku. 

 

Piotr Zientarski Senator RP: 

− powitał zebranych informując, Ŝe przedstawi krótkie mini sprawozdanie ze swojej działalności, 

− odczytał swoje pisemne „Sprawozdanie Senatora VII Kadencji”. 

W/w „Sprawozdanie Senatora VII Kadencji” stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 
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Roman Matuszak radny: 

− zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek z zapytaniem, czy moŜe zadać pytanie 

Ministrowi Gawłowskiemu? 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe parlamentarzystom głos został udzielony grzecznościowo, nie przewidując dyskusji na 

temat ich wypowiedzi, 

− jeśli jednak Minister nie ma nic przeciwko zadaniu mu pytania i zechce na nie odpowiedzieć, to radny 

moŜe swoje pytanie zadać. 

 

Roman Matuszak radny: 

− nawiązał do informacji Ministra o moŜliwości ubiegania się przez samorząd o 50% dofinansowania 

inwestycji związanej z ochroną powietrza, 

− czy to dofinansowanie będzie miało formę preferencyjnej poŜyczki, czy bardziej korzystnej formy ? 

 

Stanisław Gawłowski Zast ępca Ministra Środowiska: 

− wyjaśnił, Ŝe chodzi o dotację wynoszącą 50% inwestycji, z puli Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska, i dotyczy tylko niektórych miast, 

− w Ministerstwie zastanawiano się jak pozyskać samorządy do wspólnego działania, 

− taki program powinien być dobrym instrumentem zachęcającym, 

− programów zachęcających jest więcej, np. w zakresie ochrony wód, gleby itp., 

− w województwie zachodniopomorskim dotyczy to 4 miast, w tym Szczecinka. 

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował za wyczerpującą odpowiedź. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poruszyła kwestię Programu Ochrony Powietrza dla Szczecinka podnosząc, Ŝe Program ten jest  

nie do przyjęcia, 

− zwróciła się z prośbą, aby Minister Środowiska spotkał się z przedstawicielami SIS TERRA, które 

radna reprezentuje, oraz prośbą o udzielenie odpowiedzi na pisma tego Stowarzyszenia, kierowane 

do Ministerstwa. 

 

Stanisław Gawłowski Zast ępca Ministra Środowiska: 

− Ministerstwo Środowiska bardzo chętnie współpracuje z organizacjami pozarządowymi,  

− jest ich w Polsce duŜo, 

− przysyłają duŜo róŜnych opinii, na które trzeba przygotować głęboką i merytoryczną odpowiedź, 

często po przeprowadzeniu dokładnej analizy danego zagadnienia, 

− przeprosił za zwłokę w udzielaniu odpowiedzi na pisma, ale nie wynika to ze złej woli ani  

z opieszałości, 

− na sali obrad znajduje się radny Sejmiku Wojewódzkiego Adam Wyszomirski, który równieŜ będzie 

dbał o prawidłowe zapisy w w/w Programie Ochrony Powietrza, 
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− wskazał na moŜliwość skorzystania z procedury odwoławczej oraz konsultacji społecznych.  

 

Paweł Szycko radny: 

− zgłosił refleksję, iŜ cieszy się, Ŝe  przyjazd Ministra nie jest wyrazem pustych obietnic, ale konkretnych 

decyzji. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe na sali obrad znajdują się: radny Sejmiku Wojewódzkiego Adam Wyszomirski  

oraz Wicestarosta Marek Kotschy. 

 

Ad.4.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− stwierdził, Ŝe na posiedzeniu komisji niedokładnie sprecyzowano cel dokapitalizowania spółki Szpital 

w Szczecinku, dlatego prosi teraz o udzielenie tej informacji, 

− zapytał teŜ, czy Starostwo dokapitalizuje w/w spółkę proporcjonalnie do swoich udziałów ? oraz na co 

te pieniądze mają być wydane ? 

− odnośnie wydatków na gospodarkę wodno-ściekową zapytał, czy rozstrzygnięto juŜ przetarg na 

wykonanie dokumentacji projektowej dotyczącej inwestycji przekierowania wód opadowych do jeziora 

Wielimie ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Miasto Szczecinek i Powiat Szczecinecki są udziałowcami spółki Szpital w Szczecinku, 

− Starostwo w swoim budŜecie miało zaplanowane dokapitalizowanie tej spółki w 2011r., 

− Miasto tego w swoim budŜecie pierwotnie nie ujęło ze względu na trudną sytuację finansową, 

− po sprzedaŜy mienia i pozyskaniu dywidendy ze spółki komunalnej  MEC, proponuje się 

dokapitalizować spółkę Szpital w Szczecinku kwotą 500tys.zł, na rozbudowę tej placówki, 

− jest juŜ wykonana dokumentacja, 

− będzie przeprowadzony przetarg na wyłonienie wykonawcy, 

− koszt rozbudowy to ok. 16 mln zł, w tym budowa lądowiska na dachu szpitala, jako wyodrębnione 

zadanie, na które zostanie podjęta próba uzyskania środków z Funduszu Zdrowia, 

− udział Miasta w tej spółce z obecnych 22% powinien zmniejszyć się do ok.12 %, 

− proponuje się, aby Miasto łącznie dofinansowało w/w inwestycję kwotą 2 mln zł, tj. 500tys. zł w tym 

roku, 750 tys. zł w przyszłym roku i kolejne 750 tys. zł w następnym roku, 
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− jeśli Miasto da 2 mln zł, to Starostwo powinno dołoŜyć 8 mln zł , czyli łącznie z obu samorządów  

10 mln zł + 6 mln zł ma wyłoŜyć spółka, co razem  daje kwotę 16 mln zł, 

− cały czas trwają teŜ prace remontowe istniejących budynków szpitalnych,  

− odnośnie inwestycji polegającej na przekierowaniu wód opadowych z południowej części miasta do 

Wilczego Kanału, to wykonanie za kwotę 90 tys. zł wygrała firma ze Szczecina,  

− w kosztach tej inwestycji będzie partycypowała spółka KRONO. 

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował za udzieloną odpowiedź. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

Salę obrad opuścił radny Wiesław Drewnowski. Na sesji pozostało 17 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/100/2011 

 w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2011rok. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz. 10:00 ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.10:15.  Po przerwie obecnych 16 radnych. Dodatkowo 

poza Wiesławem Drewnowskim, który wcześniej opuścił sesję,  na sali zabrakło radnego Marka 

Ogrodzińskiego. 

 

Ad.5.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i omówił projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/101/2011 

 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2011-2025. 

 

Po głosowaniu na salę obrad powrócił radny Marek Ogrodziński. Obecnych 17 radnych. 



 7

Ad.6.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i omówił projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/102/2011 

w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/181/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia 17 marca 2008r.  

w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomo ści w ramach pomocy regionalnej na wspieranie 

nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy  związanych z now ą inwestycj ą. 

 

Ad.7.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, poniewaŜ dotyczy to pomocy w sfinansowaniu 

badań medycznych dzieci i młodzieŜy. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− stwierdził, Ŝe popiera projekt uchwały, poniewaŜ sprawa dotycząca medycyny sportowej jest 

skomplikowanym problemem, 

− realizacja takiego programu szybko taki program wyczerpuje, 

− podziękował Komisji za zajęcie pozytywnego stanowiska. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/103/2011 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sz czecineckiemu z przeznaczeniem na 

sfinansowanie bada ń z zakresu medycyny sportowej obejmuj ącej dzieci i młodzie Ŝ do uko ńczenia 

21 roku Ŝycia z terenu miasta Szczecinek. 
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Po głosowaniu salę obrad opuścił radny Andrzej Modrzejewski. Obecnych 16 radnych. 

 

Ad.8.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił uwagę na błąd w treści uchwały i w załącznikach, polegający na braku słowa „terenu” przed 

kaŜdym zwrotem „Zachód III”, 

− zgłosił wniosek o przegłosowanie poprawki polegającej na uzupełnieniu treści uchwały poprzez 

dopisanie w kaŜdym brakującym miejscu słowa „terenu”. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 glosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Na salę obrad powrócił radny Andrzej Modrzejewski. Obecnych 17 radnych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/104/2011 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego „Zachód III”  

w Szczecinku. 

 (Dot. zmiany zainicjowanej uchwałą RM z dn. 01.03.2010r.) 

 

Ad.9.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały, 

− zgłosił propozycję poprawki analogicznej, jak przy uchwale podjętej w poprzednim punkcie, dotyczącą 

dopisania słowa „terenu” przed kaŜdym zwrotem „Zachód III”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do przegłosowania zaproponowanej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/105/2011 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego „Zachód III”  

w Szczecinku. 

 (Dot. zmiany zainicjowanej uchwałą RM z dn. 26.04.2010r.) 

 

Ad.10.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały, 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/106/2011 

w sprawie uchwalenia zmiany  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego t erenu 

„Cie ślaka-Sikorskiego” w Szczecinku. 

 

Ad.11.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/107/2011 

w sprawie przyst ąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

obszaru „Koszali ńska-1” w Szczecinku. 
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Ad.12.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i omówił projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/108/2011 

w sprawie zbycia nieruchomo ści  stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.13.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i omówił projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w uzasadnieniu projektu uchwały podano informację, Ŝe zamiany dokonuje się na wniosek ZGM, 

− czy budowa budynku wielorodzinnego będzie wspomagana przez krajowe lub zagraniczne fundusze ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ZGM stara się co roku wybudować budynki w systemie develooperskim, 

− obecnie chodzi o budowę kolejnego obiektu, 

− to nie jest budowa w formule TBS i będzie realizowana na podobnych zasadach jak dwa budynki przy 

ul. Koszalińskiej, 

− Miasto chce ujednolicić teren przy ul. Słupskiej, aby te teren miał jednego właściciela – czyli Miasto. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/109/2011 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na zamian ę nieruchomo ści. 
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Ad.14.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/110/2011 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści. 

 

Po głosowaniu salę obrad opuścił radny Jerzy Kania. Pozostało 16 radnych. 

 

 

Ad.15.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił uwagę na nieścisłość w zapisie uchwały,  

− w paragrafie pierwszym jest zapis, Ŝe „Postanawia się zawrzeć Porozumienie pomiędzy Miastem 

Szczecinek a Gminą Borne Sulinowo”, a w treści samego Porozumienia wpisano, Ŝe Porozumienie 

zawarte zostaje pomiędzy Miastem Szczecinek reprezentowanym przez Burmistrza Jerzego Hardie-

Douglasa a Gminą Borne Sulinowo, 

− w związku z powyŜszym zgłosił wniosek o przegłosowanie poprawki do paragrafu 1, poprzez 

zastąpienie dotychczasowego zwrotu, nowym zapisem: „UpowaŜnia się Burmistrza Miasta Szczecinek 

do zawarcia Porozumienia pomiędzy Miastem Szczecinek a Gminą Borne Sulinowo”, 

− dalszą treść pozostawiając bez zmian. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 glosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/111/2011 

w sprawie zawarcia Porozumienia pomi ędzy Miastem Szczecinek a Gmin ą Borne Sulinowo 

w zakresie powierzenia Gminie Borne Sulinowo realiz acji zadania publicznego Miasta Szczecinek  

w zakresie pomocy społecznej polegaj ącego na kierowaniu mieszka ńców Miasta Szczecinek do 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Bornem Sulinowie. 

 

Ad.16.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznegoi 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− proponując jednak wprowadzenie poprawki w zmienianym paragrafie 2 ust. 2 pkt) 5, polegającej na 

dopisaniu na początku pkt 5) zwrotu „koordynuje lub”. 

 

Marek Bogdanowicz Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− zgłosił uwagę, Ŝe w zmienianym paragrafie 2 ust.2 pkt 4) jest nieścisłość polegająca na wpisaniu 

prowadzenia ewidencji szkół i placówek niepublicznych, bez doprecyzowania, Ŝe chodzi  

o niepubliczne  placówki oświatowe, 

− taki zapis moŜe wprowadzać w błąd, Ŝe chodzi takŜe o ewidencję jakichkolwiek placówek 

niepublicznych, nie tylko oświatowych. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− zasugerował pozostawienie proponowanej treści bez zmian, 

− wcześniej w uchwale mowa jest o zadaniach oświaty, poza tym taki zapis wynika równieŜ z ustawy, 

− projekt uchwały był wcześniej konsultowany z Wydziałem Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego  

w Szczecinie i nie wniesiono do niego zastrzeŜeń. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− wyraził sugestię, Ŝe mecenas Czesław Podkowiak nie przygotował się do ewentualnej dyskusji 

odnośnie  omawianej uchwały, poniewaŜ zdaniem radnego zbyt długą chwilę zajęło mu wyraŜenie 

swojego stanowiska. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− zaprotestował przeciwko nieuzasadnionemu podwaŜaniu jego kompetencji zawodowych, 
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− wyjaśnił, Ŝe wyraŜenie stanowiska zajęło mu chwilę, poniewaŜ chciał je oprzeć na treści przepisów 

prawa. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe radny Andrzej Modrzejewski niesłusznie zwraca uwagę mecenasowi Czesławowi 

Podkowiakowi, poniewaŜ jego zastrzeŜenie co do proponowanej treści uchwały zostało przez 

mecenasa wyjaśnione. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, Ŝe zarówno obecnie omawiany projekt uchwały jak i ujęty w kolejnym punkcie porządku 

obrad były konsultowane z w/w Wydziałem Nadzoru, 

− Wydział Nadzoru nie zgłosił zastrzeŜeń. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zapytał radnego Andrzeja Modrzejewskiego, czy w związku z uzyskanymi wyjaśnieniami składa 

wniosek formalny o przegłosowanie proponowanej przez niego poprawki, czy uwagę tę wycofuje. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− stwierdził, Ŝe nie składa wniosku formalnego. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania z uwzględnieniem poprawki zgłoszonej 

przez Komisję. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/112/2011 

zmieniaj ącą uchwał ę w sprawie przekształcenia zakładu bud Ŝetowego w jednostk ę bud Ŝetow ą. 

 

Ad.17.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− powołując się na konsultacje z Wydziałem Nadzoru zasugerował, aby wprowadzić dodatkową zmianę, 

− nie powinno się w uchwale imiennie wskazywać kierownika jednostki, dlatego proponuje w zmienianej 

uchwale dodatkowo skreślić wyrazy „Joannę Powałkę”. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Marek Bogdanowicz Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poprosił Przewodniczącego Rady Miasta o odczytanie projektu uchwały, co Przewodniczący uczynił, 

− radny stwierdził, Ŝe w treści tej uchwały nie ma ujętego nazwiska i imienia kierownika jednostki. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe imię i nazwisko zostało ujęte w uchwale, która obecnie jest zmieniana, 

− w rzeczywistości poprawka zaproponowana przez mecenasa Czesława Podkowiaka jest poprawką 

zgłoszoną na wniosek Burmistrza. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− dokładnie wyjaśnił, na czym polega zmiana. 

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował za wyjaśnienie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do poprawki zaproponowanej przez mecenasa Czesława Podkowiaka, zgłoszonej formalnie 

przez Burmistrza Miasta. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/113/2011 

zmieniaj ącą uchwał ę w sprawie upowa Ŝnienia dyrektora Miejskiej Jednostki Obsługi O światy  

w Szczecinku do wydawania decyzji administracyjnych . 

Ad.18.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie dwoma głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”. 

 

Marek Bogdanowicz Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XIV/114/2011 

zmieniaj ącą uchwał ę w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej  o charakterze 

socjalnym . 

 

Ad.19. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.20. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.21. Wnioski i zapytania radnych.  

Joanna Pawłowicz radna: 

− nawiązała do informacji o zaprzestaniu działalności przez Szczecineckie Stowarzyszenie Miłośników 

Tenisa Stołowego,  

− rozumie, Ŝe Rada Miasta nie jest w stanie zadowolić wszystkich klubów, ale zapytała, czy nie warto 

dofinansować tego Stowarzyszenia ? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe co roku ogłaszany jest konkurs na dofinansowanie klubów sportowych, 

− to Stowarzyszenie jak kaŜde inne ubiegało się o wsparcie finansowe i to skutecznie, 

− Stowarzyszenie otrzymało z budŜetu Miasta pieniądze na pracę  z dziećmi i młodzieŜą, 

− grupa seniorska rezygnuje ze swojej działalności, ale to zabawa ludzi dorosłych, których Miasto  

nie ma obowiązku dofinansowywać, 

− tym bardziej, Ŝe mają oni udostępnioną nieodpłatnie halę bez ponoszenia za to kosztów przez 

Stowarzyszenie, w przeciwieństwie do tenisistów tenisa ziemnego płacących za korty, czy klubów 

piłkarskich płacących za korzystanie z boiska, 

− dzieci miały zapewnione wsparcie finansowe, ale w tym Stowarzyszeniu oferowana forma zajęć juŜ 

się chyba wyczerpała, 

− rezygnacja z działalności to raczej decyzja polityczna, a nie merytoryczna. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zwrócił się do Prezesa Aqua-Tur sp. z o.o. w Szczecinku w sprawie sposobu funkcjonowania 

Regionalnego Centrum Tenisowego podlegającego pod w/w spółkę,  

− obecnie nie ma moŜliwości wykorzystania karnetu kwartalnego zakupionego na wejścia na basen, 

jako karnetu pozwalającego na korzystanie równieŜ z kortów tenisowych, 

− zapytał, czy jest moŜliwość wprowadzenia rozwiązania umoŜliwiającego korzystanie  z obu w/w 

obiektów na podstawie jednego karnetu ? 
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− uwaŜa, Ŝe wykupienie karnetu jest formą skredytowania spółki, i klienci powinni mieć prawo wyboru, 

czy zechcą korzystać z basenu, czy z kortu, a kaŜdorazowe wejście na któryś z tych obiektów 

pomniejszałoby limit wejść. 

 
Robert Duszy ński Prezes Aqua-Tur sp. z o.o. w Szczecinku: 

− rozwiązanie sugerowane przez radnego byłoby poŜądane, ale jest problem z rozliczaniem podatku 

VAT, 

− przy sprzedaŜy biletów na basen obowiązuje inna stawka VAT, niŜ przy sprzedaŜy biletów na korty, 

− poza tym trudno na kortach zainstalować bramki z czytnikiem wejść, 

− kupując karnet klient od razu opłaca VAT, a spółka od razu musi go rozliczyć nie mogąc przypisać go 

dowolnie,  

− zgłoszone zagadnienie zostanie poddane analizie, aby móc zaproponować jak najlepsze rozwiązanie 

dla klientów obu obiektów. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił Prezesa spółki o udzielenie odpowiedzi radnemu Markowi Ogrodzińskiemu na piśmie. 

 

Marek Bogdanowicz radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe radny Marek Ogrodziński nie przebywa chyba na kortach tenisowych i i chyba  

nie zna realiów spółki, 

− zaproponowane rozwiązanie jest trudne do zrealizowania w Szczecinku, 

− uwaŜa, Ŝe nie ma potrzeby sztucznego generowania dodatkowych kosztów, skoro inni klienci 

korzystają w jednym czasie z kortów a inni z basenu. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zgłosił problem zastawiania pojazdami przejazdu wzdłuŜ ul. Winnicznej przy targowisku miejskim  

w dni targowe pytając, czy istnieje moŜliwość ustawienia tam znaków z zakazem zatrzymywania  

i parkowania, obowiązujących tylko w dni targowe ? 

− zasygnalizował trudności z wyjechaniem spod sklepu przy ul. Trzesieckiej ze względu na zakręt drogi  

i bardzo złą widoczność, co stwarza niebezpieczeństwo wypadku, 

− zapytał, czy jest moŜliwość ustawienia w miejscu tego wyjazdu lustra po drugiej stronie jezdni w celu 

zmniejszenia w/w zagroŜenia ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgodził się z Przewodniczącym Rady Miasta całkowicie co do zagroŜenia związanego z wyjazdem ze 

wskazanego miejsca oraz z uwagami dotyczącymi zastawiania w dni targowe przejazdu przez  

ul. Winniczną, 

− naleŜy się zastanowić, czy wprowadzenie zaproponowanych rozwiązań jest obecnie moŜliwe,  

− poruszonymi sprawami zajmie się Pani Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM Szczecinek. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM Szczeci nek; 

− jeśli chodzi o ul. Trzesiecką to trzeba to uzgodnić z Zarządem Dróg Wojewódzkich w Koszalinie. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe porządek sesji został wyczerpany, 

− zamknął obrady. 

 

Obrady zakończono o godz. 11:00 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Mirosław Wacławski: 


